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Betreft: Art. 47 vragen Groep Gunther inzake aanvraag Europese openbare aanbesteding vervoer. 
 
Geacht college, 
 
Nog steeds slaat corona hard om zich heen. Nog steeds voelen ondernemers de crises die corona 
teweegbrengt. 
Daarom vinden wij dat het helpen van Maastrichtse ondernemers een pre moet zijn voor en door de 
afdelingen van de gemeente Maastricht. 
Via enkele gesprekken in de stad zijn wij feiten tegen gekomen. Dat een vervoerder van chauffeurs 
en taxidiensten (die ook diensten aanbiedt aan B&W) vanuit een Europese openbare aanbesteding 
geweigerd is vanwege het ontbreken van een paraaf in de aanvraag van meer dan 40 blz. 
Uiteraard zijn wij bekend met het Manova arrest, echter in deze tijd is menselijk naar eigen 
(Maastrichtse) zaken kijken meer dan normaal.  
Gezien het feit dat wij nu leven in een niet normale leefsituatie roept dit toch enkele vragen bij ons 
op. 
 

 Bent u het met ons eens dat het ontbreken van een paraaf in een veelvoud van bladzijden 
geen reden moet zijn een openbare aanvraag naast zich neer te leggen? Zo nee, waarom 
niet? 

 
Ondernemers het steeds moeilijker krijgen in deze coronatijd en misschien wel nog moeilijker gaan 
krijgen bij een eventuele nieuwe golf (die zich ook langzaam aftekent zie berichtgeving van 21 juli in 
DL over meer dan 1000 nieuwe gevallen). Ook de vervoerder in kwestie een duurzaam bedrijf is 
waarvan reeds 75% met elektrische wagens vervoerd wordt en de rest met hybride vervoer.  
Daarnaast is de vervoerder in kwestie een bedrijf dat al ruim 9 jaar het vervoer verzorgt en hierbij 
voor 99% klachtenvrij is in de tijd van dienstverlening voor de gemeente.  

 

 Heeft de gemeente in deze niet te streng geoordeeld om de aanvraag omwille van een 
vergeten paraafje de aanbesteding als onontvankelijk te behandelen? 

 Bent u op de hoogte van de te hoge eisen die het college in Eindhoven hanteerde waardoor 
er geen enkele inschrijver een aanbesteding aanbood? Zo nee, bent u bereid zich bij de 
gemeente Eindhoven te laten informeren in deze? 



 
 Bent u bereid de ingediende aanbesteding nogmaals te beoordelen op bovenstaande feiten 

van goed ondernemerschap en betrouwbaarheid? 
 

Wij zien uw reactie graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
John Gunther 
Fractievoorzitter Groep Gunther 
 


